
Schůze HV SRPŠ 27. dubna 2022 
1. Rodiče by rádi, aby aspoň jednou v roce následovaly po HV SRPŠ třídní schůzky, aby se 

informace mohly předávat dále. Paní ředitelka třídní schůzky podporuje, od příštího roku se 

k nim vrátíme, dvakrát do roka mimo konzultace. 

2. Paní ředitelka žádá o navýšení částky v rozpočtu na preventivní programy: současnou částku 

30000 Kč ročně navýšit na 40000 Kč ročně. 

Všichni souhlasí. 

3. Paní ředitelka žádá o navýšení částky v rozpočtu na maturitní občerstvení. Dosud je to 1500 

Kč na třídu, žádá o navýšení na 2500 Kč na třídu (u maturit pětidenních, u třídenních maturit 

poměrně zkráceno). 

Všichni souhlasí. 

4. Žádost rodičů: posílat informace o významných školních akcích (Nerudny, divadelní 

představení,…) i mailem rodičům. 

5. Pro příští rok bude třeba zvolit nového předsedu HV SRPŠ – pan T. končí.  Měl by být zvolen 

na první zářijové schůzce. Bude třeba najít kandidáta. 

6. Studentské granty – návrh navýšit maximální částku na 1 grant od příštího školního roku na 

7000 Kč. 

Všichni souhlasí. 

7. Studentské granty – návrh vypsat od příštího školního roku jen jeden termín (s příjmem 

žádostí v listopadu) s tím, že pokud nebude tímto vyčerpána celá částka alokovaná 

v rozpočtu, budou poté průběžně přijímány i další žádosti až do vyčerpání celkové částky. 

Všichni souhlasí. 

 

 

Zapsal: J.K. 


